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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

 

Készült: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Dóc Községi Önkormányzat 

nagytermében  2015. február 11–én, 1330 órakor megtartott,  soros  nyílt  üléséről. 

 
 

Jelen vannak   képviselő-testület részéről: 

 Tóth Margit polgármester  

 Ficsor Zoltánné alpolgármester 

 Biczók Imre   képviselő  

 Sipos György képviselő 

 Turda Gábor  képviselő 

 

 tanácskozási joggal meghívottak részéről: 

 Dr. Bánfi Margit jegyző 

 Dr. Török Éva   aljegyző  

 Lázár Margit gazdálkodási ügyintéző 

 

 lakosság részéről: 1 fő 

  

 Jegyzőkönyvvezető: Papp Ibolya ügyintéző 

 

 

A képviselő-testületi ülésre szóló meghívót a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete tartalmazza. 

A jelenléti ívet a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete tartalmazza. 

 

 

Tóth Margit polgármester köszöntötte a képviselő-testületet, a meghívottak részéről megje-

lenteket. Megállapította, hogy minden képviselő jelen van, az ülés határozatképes, Dr. Bánfi 

Margit jegyző és Dr. Török Éva aljegyző is jelen van. Közölte, hogy a jegyzőkönyvvezető 

Papp Ibolya, majd megnyitotta az ülést. 

 

A napirend tárgyalása előtt bemutatta a Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, 

Dr. Bánfi Margitot. 

 

Dr. Bánfi Margit jegyző köszöntötte a testületet, bemutatkozásként elmondta, hogy 1981-ben 

fejezte be az állami és jogtudományi karon a tanulmányait, melyet követően a makói hivatal-

ban helyezkedett el, ahol többféle hatósági ügyet intézett. A rendszerváltást követően a képvi-

selő-testület mellett dolgozott, aljegyzői, majd jegyző feladatokat látott el. A tavaly októberi 

választás alkalmával új polgármestere lett Makó városának, aki más személlyel kívánta ellátni 

a jegyzői teendőket, így az ez évtől megüresedett Sándorfalvi KÖH jegyzői állását megpá-

lyázta és meg is nyerte.   

Dóc település kapcsán a döntés előkészítésben, végrehajtásban gyökeres változás nem lesz, 

továbbra is az aljegyző asszony foglalkozik elsősorban a település ügyeivel, ez a polgármester 

asszonnyal egyeztetésre került, de természetesen bármivel kapcsolatban szívesen rendelkezé-

sére áll a képviselő-testületnek, mint jegyző. 
 

Sipos György, a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke, mint a polgármesteri  

és képviselői vagyonnyilatkozatokat kezelő bizottság elnöke, a napirendek tárgyalása előtt 

bejelentette, hogy az Mötv-ben foglaltaknak megfelelően minden érintett határidőben eleget 

tett vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének. 
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A polgármester ismertette az ülés napirendjét, majd módosításként javasolta, hogy a 7. napi-

rend egy későbbi időpontban kerüljön tárgyalásra, a „Közösségi térhasználatról szabályzat” 

most kerüljön levételre a napirendről. 

 

Más módosító javaslat nem volt, így a polgármester kérte a módosított napirend elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 

 

1/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. február 

11-i nyílt ülés napirendi pontjait és azok tárgyalási sorrendjét az 

alábbiak szerint határozza meg: 
 

1. Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott 

döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, a lejárt határ-

idejű határozatok végrehajtásáról. Kérdések, tájékoztatások.  

2. Dóc Községi Önkormányzat 2015. évi költségvetése – közmeg-

hallgatás keretében  

3. Az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014.(II.13.) 

Ör. módosítása  

4. Pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló 

…/2015.(..….) önkormányzati rendelet 

5. Szegedi Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodás mó-

dosításai 

6. Polgárőrség helyzetének, megújítási lehetőségének felmérése 

7. Dóc Községi Önkormányzat 2015. évi rendezvénytervének megha-

tározása 

 

 

1. Napirendi pont 

Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntésekről, uta-

sításokról, fontosabb tárgyalásokról, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

Kérdések, tájékoztatások.  

Előadó: polgármester 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete tartalmazza. 

Tóth Margit polgármester szóbeli kiegészítésként elmondta, múlt héten megbeszélést foly-

tattam Dr. Zélity László ezredes úrral, a Szegedi Rendőrkapitányság vezetőjével. Tájékoztat-

tam, hogy Dóc község két kamerarendszer kialakítására nyert támogatást a közbiztonsági pá-

lyázaton. A pályázati kiírás alapján a kamerák által rögzített eseményeket csak közterület fe-

lügyelő, rendőr vagy polgárőr nézheti meg. Mivel Dócon nincs polgárőrség és közterület fel-

ügyelet, így a rendőrség közreműködését kértem ez ügyben. Javasoltam, hogy együttműködé-

si megállapodás alapján ezt a feladatot a körzeti megbízott lássa el. A kapitány úr ebbe termé-

szetesen beleegyezett, örült, hogy ezáltal javulhat a község közbiztonsága. 
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Múlt héten voltak a településen a katasztrófavédelemtől a belvízhelyzet miatti vis maior tá-

mogatáshoz kapcsolódó jegyzőkönyvet rögzíteni.  

A szegedi rendőrkapitányság vizsgálati osztályától érkezett egy határozat nyomozás megszün-

tetéséről. Tavaly november végén történt feljelentés az útalapból kimaradt, darált betontörme-

lék templomtéren történő lerakásával kapcsolatban. Ez ügyben engem, a vállalkozót és Vágó 

Gábor urat is meghallgatták. Mivel a feljelentés tárgyát képező cselekmény nem bűncselek-

mény, így a nyomozást megszüntették.  

 

Hozzászólás 

 

Turda Gábor képviselő: Ezen események után azért meg fog valósulni a Rózsa utca felújítá-

sa a vállalkozó által?  

 

Biczók Imre képviselő: Hiányolom a beszámolóból a kül- és belterületi utak rendbetételével 

kapcsolatos tájékoztatást. Utóbb a Gáspárék állítottak meg, hogy mikor teszünk már valamit a 

külterületi utak járhatósága érdekében. A percsórai út egyébként is kritikus állapotban van, az 

erdészeti járművek meg felhordták a szállítás során az útra a sarat, nem takarították el, vagy 

éppen a házak előtti csatornába söpörték. Esetleg a gazdálkodókkal lehetne tárgyalni.  

Megkerestek a sándorfalvi rendőrök, hogy bármilyen problémánk van, nyugodtan kérhetjük a 

segítségüket.  

 

Ficsor Zoltánné alpolgármester: Van-e már fejlemény a csatornák tisztításával kapcsolatban? 

 

Tóth Margit polgármester: Az akadályok ellenére mind a Kiskunsági Nemzeti Park, mind a 

hivatal azon munkálkodik, hogy a problémák megoldása után minél előbb megvalósuljon az 

útjavítás. Még ma levelet írok a Nemzeti Parknak, személyes találkozót kérve, hogy beszéljük 

meg, milyen módon lehetne megoldani a Rózsa utca belterületi szakaszától a Kispercsóra 78. 

sz. alatti ingatlanig történő javítását, megerősítését. Lehet, hogy a rendezetlen tulajdonviszo-

nyok miatt még geodétára is szükség lesz. Kissé hosszadalmas lesz, de biztosan megvalósul 

az elképzelés. A vállalkozó megfelelő dokumentációval rendelkezik, a felhasznált anyag nem 

környezetszennyező. Egyébként rendszeresen megkeresnek a Rózsa utcai lakosok, hogy jár-

hatatlan az utca földes szakasza.  
 

A tanyavilágot végigjártam. Minden nap jelentést kell írni a belvízhelyzettel kapcsolatban, 

amit az illetékes szervek felé továbbítunk.  

Nem lehet pontos időpontot mondani, hogy mikor tudjuk a földutakat rendbe tenni, hiszen 

most még nem tudjuk, mikor szűnik meg a belvízprobléma, amikor elkezdhetünk dolgozni.  

Valóban közlekednek kamionok a percsórai úton. Több alkalommal is szóba került a súlykor-

látozó tábla kihelyezése, de annak elég szigorú feltételei vannak, amit nem tudunk biztosítani, 

például a másik úton való megközelíthetőséget. Ha van javaslat, a testület elé lehet hozni. 

Kérem Biczók Imre képviselőtől azoknak a lakosoknak a nevét és címét, akik érintettek az 

erdészeti járművek által okozott kellemetlenségért. Ezt követően megkeressük az erdészetet a 

probléma megszüntetése érdekében.  

Egyébként egy péntek délután, 16 óra előtt jutott tudomásunkra, hogy belvíz probléma van 

külterületen, Sajtosék jelezték, hogy segítségre van szükségük, nem értették, miért csak most 

szereztem erről tudomást, amikor ők több alkalommal jelezték ezt a tanyagondnoknak.  

Mivel nem volt más lehetőség, a rendőrségtől kértem segítséget, ők este 9 óra után tudtak ki-

menni megnézni, mi a helyzet a bejelentőnél, milyen teendőkre van szükség. Ebből kifolyólag 

szombaton az összes érintett tanyát végigjártuk. A rendőrséggel azóta is napi kapcsolatban 

vagyok.  

Eddig csak Gonda Csaba vállalkozó jött be, hogy a földterülete mellett az árkokat kitakarítja. 

Egy másik vállalkozó felajánlotta, hogy ha segítségre van szükségünk, szólhatunk neki. A 

Karotin Kft. részéről az igazgató úr szintén felajánlotta, hogy ha a tanyagondnoki autóval nem 

tudjuk külterületre kivinni az ebédet, állnak a rendelkezésünkre.  
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Úgy gondolom, a földtulajdonosoknak is kellene azért tennie, hogy ne legyen belvízprobléma 

az ingatlanán. Például Szatmáriék is a földjeik körül elvezető csatornákat alakítottak ki. 

Ismét csak az öngondoskodás fontosságát szeretném kihangsúlyozni.   

A katasztrófavédelem részéről is kihangsúlyozták, a lakóépületek védelme az elsődleges.  

Kérem a képviselő-társaimat, tolmácsolják a hozzájuk fordulóknak, hogy az önkormányzat 

mindent megtesz a belvízhelyzet megoldása érdekében, de a jelenlegi helyzetben az utak 

rendbetételét még nem tudjuk elkezdeni.  
 

Ficsorné felvetésére el kívánom mondani, hogy rendszeresen tartom a kapcsolatot a vízügy 

illetékes kollégáival a csatornatisztítás ügyében. Az utolsó információm az, hogy várják az 

engedélyeket és azt a pénzforrást, amiből hozzá tudnának fogni a csatornák tisztításához.  

Amikor külterületen még nem volt probléma a belvízzel, jeleztük a katasztrófavédelem felé, 

hogy a Dóci-tóban nem biztosított a megfelelő vízelvezetés az Erzsébeti-főcsatorna által. Ki-

hangsúlyoztam, hogy Dóc zsáktelepülés, hónapok óta áztatja a bekötő utat a víz, félő, hogy 

magasabb vízállás esetén gond lesz a községbe vezető úttal. Minden nap van helyszíni bejá-

rás, a tanyagondnok is jelzi a tapasztaltakat.  

A mai napig nem látok olyan intézkedést a vízügy részéről, amely megoldaná a csatornák 

megfelelő állapotba hozatalát. A médiában is nyilatkozott Dr. Kozák Péter igazgató úr, hogy 

az ATIVIZIG összes szivattyúja a nap 24 órájában üzemel. Jó lett volna, ha még akkor kitaka-

rítják az árkokat, csatornákat, amikor nem volt belvízprobléma. 
 

 

Tájékoztatás 
 

Tóth Margit polgármester: Kiadunk egy munkaanyagot a mezőőri szolgálat kialakításának 

lehetőségéről. Köszönöm az elkészítőknek, nagy munka volt ezt kidolgozni.  

Kérem, mindenki tanulmányozza át, hogy egy későbbi időpontban megbeszélhessük a lehető-

ségeket. Én nagyon jónak tartom az elképzelést, csak az jelenthet problémát, honnan tudjuk 

előteremteni a működtetéshez szükséges anyagi forrást.  

 

Biczók Imre képviselő: A mezőőri szolgálatot hány településen hozná létre? 

 

Tóth Margit polgármester: A tervek szerint három település, Szatymaz, Sándorfalva és Dóc. 
 

Akik az előző ciklusban is képviselők voltak, emlékezhetnek rá, hogy az egyik képviselő úr 

több alkalommal rákérdezett arra, hogy mi a helyzet a Tülkös István által használt, könyvtár 

melletti területtel?  

 

Dr. Török Éva aljegyző: Kijött a földmérő a helyszínre, majd elkészített kétféle vázrajzot a 

lehetséges megoldásokról. Az önkormányzat és Tülkös úr részéről is van némi túlhasználat, a 

két adat egyeztetése után jött ki, hogy az önkormányzat általi túlhasználat 68 m2-t, amit vala-

hogyan rendezni kell.  

Az ezzel kapcsolatos előterjesztés a későbbik során kerül majd a testület elé.  

Tülkös úrnak is van elképzelése, hogyan szeretné a kimérést, ugyanakkor vannak olyan építé-

si iránymutatások, melyeket jó lenne megtartani, hogy ne alakuljon ki túl szabálytalan alakú 

telek a község elején. Másik szempont, hogy a változtatással ne érje aránytalanul nagy költség 

az önkormányzatot. Nekünk is és a képviselő-testületnek is a közösségi érdekeket kell első-

sorban szem előtt tartania úgy, hogy olyan kompromisszumos megoldást találjunk, ami Tül-

kös úrnak is megfelel. Az általunk javasolt alsó rész növelését nem tartja jónak, mert szerinte 

a könyvtár háta mögötti terület túl mélyen van a többihez képest, neki az nem kell. Szerintünk 

viszont nincs mélyen. Az első megoldás csak a drótháló áthelyezését jelentené. Úgy kell majd 

a határrendezést kialakítani, hogy például a könyvtár épületnek pont azon a falán van a vil-

lanyóra, amihez oda kell jutnunk. Ha ez nem valósulna meg, hátrányt jelente az önkormány-

zatnak.  
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Sipos György képviselő: Én is ott voltam a kimérés során, szerintem az első változat lenne 

megfelelő. Sajnos annak idején nem pontosan került a telek kimérésre, építeni szeretne és ez 

most derült ki.  

 

Ficsor Zoltánné alpolgármester: Van-e arra lehetőség, hogy a Dóci Hírhozóban felhívjuk a 

lakosok figyelmét, hogy a kutyákat tartsák zárva, főleg éjszaka. Sok a kóbor kutya éjjelente, 

ezt én is tapasztalom és nekem is többen szóltak.  

 

Dr. Török Éva aljegyző: Természetesen van mód az ebek zárva tartására történő figyelemfel-

hívásra az újságban.  

 

Tóth Margit polgármester: Szeretném bejelenteni, hogy a könyvtárosi állásra érkezett pályá-

zatok elbírálása február 18-án, rendkívüli képviselő-testületi ülés keretében történik.  

A márciusi soros ülés egy héttel hamarabb lesz, mivel az utolsó két héten nem érek rá. 

 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a polgármesteri beszámoló elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 

 

2/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntésekről,  

            utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

H a t á r o z a t 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármester 

beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két ülés között 

kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, a le-

járt határidejű határozatok végrehajtásáról az elhangozott szóbeli 

kiegészítéssel elfogadja.  

Határozatról értesítést kap: 

1. Tóth Margit polgármester 

 

 

2. Napirendi pont 

Dóc Községi Önkormányzat 2015. évi költségvetése – közmeghallgatás keretében  

Előadó: polgármester 

A rendeletre vonatkozó előterjesztést a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete tartalmazza. 

Az elfogadott költségvetési rendeletet a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete tartalmazza. 

A költségvetési rendelet végrehajtási szabályairól szóló elfogadott rendeletet  

a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete tartalmazza. 

Tóth Margit polgármester: Úgy gondolom, egy jól kidolgozott, közérthető anyag került a 

testület elé. Még én is, mint könyvtáros eligazodtam a számok között. Igaz, 1.358 e Ft-tal több 

támogatást kapunk, mint az előző évben, de még ez is kevés. Szerintem az eddigiekhez hason-

ló, szigorú és takarékos gazdálkodást folytatjuk, akkor ezt az évet is rendben tudjuk zárni.  

 

A polgármester kérte a képviselő-testület, majd a lakosság részéről megjelent személy hozzá-

szólását a költségvetéshez. 
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Hozzászólás 
 

Sipos György bizottsági elnök a Pénzügyi Bizottság részéről a költségvetésről szóló határoza-

ti javaslatot, a költségvetési rendeletet és a költségvetés végrehajtásáról szóló rendeletet mó-

dosítás nélkül elfogadásra javasolta a testületnek.  

 

Vágó Gábor lakosság részéről: Az anyagot áttekintve kiderült, hogy a 15 milliós, pénzforga-

lom nélküli bevétel azért van, mert nem lehet hiánnyal tervezni a költségvetést. A 2014. év az 

ebből a szempontból le lett zárva, nulláról tudjuk kezdeni ezt az évet és csak a 15 milliós tétel 

fog hiányozni? Civil szervezetek támogatására 240 e Ft került betervezésre, meghatározásra 

került-e már, hogy mely szervezetek részesülnek támogatásban? Felújításra, beruházásra ter-

vezett összegekből mi kerül megvalósításra? A vásárolt élelmezésre beállított összeg milyen 

elvek alapján kerül kiosztásra? A KEOP pályázat megvalósítása hol tart? A szociális felada-

tok ellátása az önkormányzatok feladata lesz, milyen feltételek alapján részesülnek az érintet-

tek ezekből a támogatásokból? 

 

Lázár Margit gazdálkodási ügyintéző: Igen, a 2014. év az év közben kapott támogatásokkal 

rendezésre került, a 15 millió Ft-os összeg hiányzik. Év közben beadjuk a plusz támogatások-

ra, akkor kevesebb lesz a hiány, de természetesen csak a rendelkezésünkre álló keretből gaz-

dálkodunk, azokat a kiadásokat teljesítjük, amelyek a kötelező és minimumon tartható műkö-

dést biztosítják.  

A felújításoknál a helyi termék- és rendezvénytér kialakítása szerepel. A beruházások soron a 

térfigyelő kamerarendszer kialakítása szerepel, illetve 2014-től a kisértékű tárgyi eszközök 

beszerzése már nem dologi kiadásként, hanem beruházásként kerül betervezésre a költségve-

tésbe. Tervezünk még jövőre a traktorhoz egy pótkocsi beszerzést.  

Vásárolt élelmezés a kistérségi anyagban található, a szociális étkeztetés bekerülési költsége. 

Civil szervezetek részére a támogatás most egy összegben szerepel, később kerül elosztásra.  

2014. évben energiamegújítás céljából 100 %-os támogatású KEOP pályázat került benyújtás-

ra, bírálati döntés még nincs.  

 

Dr. Török Éva aljegyző: A 2015. évi költségvetésben a szociális támogatásokra a fedezet 

biztosított. A szociális rászorultság jogszabályban rögzített dolog. A helyi rendeletünkben is 

meghatározásra került, hogy milyen feltételek alapján részesülhet valaki a márciustól hatályba 

lépő települési, rendkívüli települési támogatásban. Azt, hogy 2016-ban milyen elvek alapján 

fogjuk meghatározni a szociális támogatásokat, az később derül ki, több tényezőtől függ.  

A márciustól hatályba lépő rendelkezésekről múlt év végén, az önkormányzati segélyek mó-

dosulásáról 2013. év végén döntött a jogalkotó.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a költségvetésről szóló határozat, majd a 

költségvetésről és annak végrehajtásáról szóló rendeletek elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 

 

3/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

Tárgy: 2015. évi költségvetési évet követő három évre saját bevételekből és adósságot kelet-

keztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek várható összegének megállapítása 

  

H a t á r o z a t 

 

1. Dóc Község Önkormányzatának a Magyarország gazdasági sta-

bilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 
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szerinti adósságot keletkeztető ügylete, és abból eredő fizetési 

kötelezettsége van a 2015. évre. 

2. Az adósságot keletkeztető ügyletekhez történő hozzájárulás rész-

letes szabályairól szóló 353/2011. Kormányrendelet 2. § (1) be-

kezdése szerint Dóc Községi Önkormányzat saját bevételei a kö-

vetkezők: 
 

Helyi adó:     13.200 eFt 

Bírság és pótlék bevétel:                330 eFt 

Három évre vonatkozóan összesen: 

2016. év 13.600 eFt 

2017. év 13.600 eFt 

2018. év 13.600 eFt. 

 

Határozatról értesítést kap: 

1.  Tóth Margit polgármester 

2.  Dr. Bánfi Margit jegyző 

3. Lázár Margit gazdálkodási ügyintéző 

4. Irattár 

 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minősített többséggel, 5 igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta: 

 

1/2015.(II.12.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta 

1/2015.(II.12.) önkormányzati rendeletét az Önkormányzat  

2015. évi költségvetéséről. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minősített többséggel, 5 igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta: 

 

2/2015.(II.12.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Az Önkormányzat költségvetésének végrehajtási szabályairól 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta 

2/2015.(II.12.) önkormányzati rendeletét az Önkormányzat  költ-

ségvetésének végrehajtási szabályairól. 

 

3. Napirendi pont 

Az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014.(II.13.) Ör. módosítása  

Előadó: polgármester 

A rendeletmódosítást a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete tartalmazza. 

Az elfogadott rendeletet a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete tartalmazza. 
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Tóth Margit polgármester: A módosítás első csoportja a központi költségvetési kapcsolatok-

ból származó bevételeket vezeti át a költségvetésen. A 2014. évi bérkompenzációs támogatás 

időarányos összegének a 2014. évi rendkívüli kiegészítő támogatásként folyósított összeg, a 

2014. évben szociális tűzifa vásárlására, természetbeni gyermekvédelmi támogatásra kapott 

összegeknek, a közbiztonság fejlesztésére kapott támogatás értékének átvezetését tartalmazza.   
 

Hozzászólás 
 

Sipos György bizottsági elnök a Pénzügyi Bizottság részéről a rendeletmódosítást elfogadásra 

javasolta a testületnek.  

 

Biczók Imre képviselő: Még tavaly jeleztem, hogy véleményem szerint a tűzifa támogatás 

elosztásakor nem 2, hanem 1 m3-t kellene adni háztartásonként, így kétszer annyi kérelmezőt 

tudnánk támogatásban részesíteni. Tavaly a médiában hallottam, amikor egy polgármester 

nyilatkozott, hogy 1 m3-t adtak kérelmezőnként. A rászorultak számát miért nem lehet figye-

lembe venni?  

 

Dr. Török Éva aljegyző: A jogszabály alapján 2-5 m3 közötti mennyiség adható tűzifa támo-

gatásként. Ha ezzel ellentétesen járunk el, akkor jogszabálysértés történik. Ezért szól úgy a 

helyi rendeletünk, hogy 2 m3 tűzifát kap egy háztartás. A BM rendeletben foglaltak alapján 

kell a helyi önkormányzatoknak úgy szabályozni a támogatás mértékét, hogy 2 m3-nél keve-

sebb famennyiség nem adható. 

Egyébként nem biztos, hogy a médiában nyilatkozó polgármester a BM rendelet alapján jutta-

tott tűzifáról beszélt, az is lehet, hogy a település még azon felül önerőből tudott 1 m3 fameny-

nyiséget adni támogatásként, és a 2 m3-es szociális tűzifa mennyiség felül osztottak 1 m3-es 

mennyiséget. Naponta találkozhatunk a médiában elhangzó pontatlanságokkal, ezt nem lehet 

alapul venni, hiszen nem biztos, hogy a műsorban leadott fél percet úgy vágták össze, hogy 

pontosan az hangzott el, amit a kb. 20 perces interjúban szó szerint mondott a polgármester. 

Amikor tavaly pályázhattunk először szociális tűzifára, még mások voltak a szabályok, keve-

sebb önerőre volt szükség. Most viszont jóval több önerő kellett, hogy egyáltalán pályázhas-

sunk. Háromféle módon pályázhattunk, de már a második félét sem tudtuk volna úgy vállalni, 

hogy ne veszélyeztette volna a település költségvetési gazdálkodását, működését.  

 

Tóth Margit polgármester: A médiában az hangzott el, hogy az állam szociális célú tűzifát ad 

az 5000 lélekszám alatti településeknek. Arról nem beszéltek, hogy ahhoz önerő is kell, hogy 

az önkormányzatoknak saját költségükön kell az elszállítást, majd az igénylőkhöz történő 

kiszállítást biztosítani. Én a médiát fenntartással kezelem, főleg, ha nyilatkoztatnak egy pol-

gármestert. A decemberi ülésen már megbeszéltük, hogy a BM rendelettel összhangban kell 

lennie a helyi rendeletünknek, nem határozhatunk meg 2 m3-nél kevesebbet.  

Megint csak azt tudom mondani, fontos lenne az öngondoskodás, ami egyre inkább hiányzik 

az emberekből. 

 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a rendeletmódosítás elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minősített többséggel, 5 igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta: 
 

3/2015.(II.12.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014.(II.13.) Ör. módosítása  

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta 

3/2015.(II.12.) önkormányzati rendeletét az Önkormányzat 2014. 

évi költségvetéséről szóló 1/2014.(II.13.) Ör. módosítására. 
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4. Napirendi pont 

Pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról szóló …/2015.(…….) önkormányzati 

rendelet 

Előadó: polgármester 

A rendeletre vonatkozó előterjesztést a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete tartalmazza. 

Az elfogadott rendeletet a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete tartalmazza. 

Tóth Margit polgármester kérte a hozzászólásokat. 
 

Hozzászólás 
 

Dr. Török Éva aljegyző: Igyekeztünk megtartani azokat a támogatási formákat, amelyek a 

korábbi rendeletben szerepeltek, ezért került beépítésre a rendkívüli települési támogatás, 

mely átmeneti, rendkívüli krízishelyzet, temetési költségek, valamint a gyermekek ellátásához 

kapcsolódó krízishelyzet enyhítésére szolgál. Megmaradt a köztemetés. A települési támoga-

tásoknál a korábbi lakásfenntartási támogatás helyett lakhatáshoz kapcsolódó rendszeres ki-

adás viseléséhez kapcsolódó támogatási formát iktattunk be, valamint a méltányossági köz-

gyógyellátás helyébe gyógyszerköltségekhez való támogatási formát vezetünk be.  
 

Tóth Margit polgármester: Én is azt látom, hogy megpróbáltuk megtartani az eddigi ellátási 

formákat. Sajnos egyre inkább azt választják a lakosok, hogy ha kifizetetlen számlájuk van, 

akkor is az önkormányzattól kérnek segítséget, de az önkormányzat kapacitása is véges.  

A rendelet alapján a szociális hatásköröket a polgármester gyakorolja.  
 

Sipos György bizottsági elnök a Pénzügyi Bizottság részéről módosítás nélkül elfogadásra 

javasolta a rendeletet a testületnek.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátásokról szóló rendelet megalkotását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minősített többséggel, 5 igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta: 

 

4/2015.(II.12.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Pénzbeli és természetbeni szociális ellátásokról 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta 

4/2015.(II.12.) önkormányzati rendeletét a pénzbeli és termé-

szetbeni szociális ellátásokról. 

 

5. Napirendi pont 

Szegedi Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodás módosításai 

Előadó: polgármester 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 11. sz. melléklete tartalmazza. 

Tóth Margit polgármester: Technikai dologról van szó.  Tavalyi évtől a kistérség Koordiná-

ciós Központ látja el a kistérségi óvodák gazdálkodási feladatait, így a társulási megállapodás 

7. pontjába a közös fenntartású intézmények közé bekerült a Koordinációs Központ.  
 

Hozzászólás 
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Sipos György bizottsági elnök a Pénzügyi Bizottság részéről elfogadásra javasolta a társulási 

megállapodás módosítást.  
 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a társulási megállapodás módosítás el-

fogadását. 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 
 

Tárgy: Szegedi Kistérség Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának módosítása  
 

4/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

H a t á r o z a t 
 

1. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szegedi Kistérség 

Többcélú Társulása változásokkal egységes szerkezetbe foglalt, jelen 

határozathoz csatolt, külön íven szövegezett, 2013. december 05-i Tár-

sulási Megállapodást a melléklet szerinti tartalommal elfogadja. 
 

2. Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 

polgármestert a társulási megállapodás aláírására. 
 

Felelős:   Tóth Margit polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

A határozatról értesítést kap: 

1. Tóth Margit polgármester 

2. Dr. Bánfi Margit jegyző 

3. Ratkai Imre SZKTT munkaszervezet vezetője 

4. Dr. Botka László SZKTT elnöke 

5. Irattár 
 

 

Tóth Margit polgármester: Több településen változott a polgármester személye, melyet át 

kell vezetni a társulási megállapodáson, ez szintén technikai dolog.   
 

Hozzászólás 
 

Sipos György bizottsági elnök a Pénzügyi Bizottság részéről elfogadásra javasolta a társulási 

megállapodás módosítást.  
 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a társulási megállapodás módosítás el-

fogadását. 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 
 

5/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Szegedi Kistérség Többcélú Társulás Társulási Megállapodásának módosítása  
 

H a t á r o z a t 
 

1. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Szegedi Kistér-

ség Többcélú Társulása változásokkal egységes szerkezetbe foglalt, 

jelen határozathoz csatolt, külön íven szövegezett Társulási Megál-

lapodást a melléklet szerinti tartalommal elfogadja. 
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2. Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 

a polgármestert a társulási megállapodás aláírására. 
 

Felelős:   Tóth Margit polgármester 

Határidő:  azonnal 
 

A határozatról értesítést kap: 

1. Tóth Margit polgármester 

2. Dr. Bánfi Margit jegyző 

3. Ratkai Imre SZKTT munkaszervezet vezetője 

4. Dr. Botka László SZKTT elnöke  

5. Irattár 
 

 

6. Napirendi pont 

Polgárőrség helyzetének, megújítási lehetőségének felmérése 

Előadó: Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 12. sz. melléklete tartalmazza. 

Sipos György bizottsági elnök: A településen korábban már működött polgárőr egyesület 

több-kevesebb sikerrel, végül befejezték a tevékenységet. Több lakossági fórumon is felme-

rült az igény a polgárőrség újbóli megalakítása iránt. Biczók Imre képviselő-társammal sok 

embert megkerestünk ezzel kapcsolatban, felmértük a lehetőségét az újraindításnak. Keres-

tünk olyan személyeket, akik képesek lennének a polgárőrség működését szervezni, irányíta-

ni. Sajnos ezt senki nem vállalta. Mint köztudott, minimum 10 fővel lehetne az egyesületet 

létrehozni, de a belépést se vállalta senki. Azért keressük továbbra is a lehetőséget, ne mond-

junk le az egyesület megszervezéséről. Kérem a testülettől a bizottsági javaslat elfogadását. 

 

Hozzászólás nem volt.  

 

A polgármester kérte a polgárőrséggel kapcsolatos határozati javaslat elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 

 

6/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Polgárőrség helyzetének, megújítási lehetőségének felmérése 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi El-

lenőrző és Ügyrendi Bizottság felmérését és véleményét tudomá-

sul veszi a helyi Polgárőr Egyesület újraszervezésével kapcsolat-

ban.   

 

A határozatról értesítést kap:  

1. Tóth Margit polgármester 

2. Dr. Bánfi Margit jegyző 

3. Sipos György Pénzügyi Bizottság elnöke 

4. Irattár 
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7. Napirendi pont 

Dóc Községi Önkormányzat 2015. évi rendezvénytervének meghatározása 

Előadó: Pénzügyi Bizottság elnöke 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 13. sz. melléklete tartalmazza. 

Sipos György bizottsági elnök: Meghatározásra kerültek a rendezvények irányvonalai. A ren-

dezvényterv nem tartalmazza a település összes rendezvényét, az intézmények, civil szerveze-

tek a saját rendezvényeikkel kiegészíthetik. 

 

Hozzászólás  

 

Dr. Török Éva aljegyző: A Happyrider Lovasklub azonos a Hagyományőrző és Lovassport 

Egyesülettel? 

 

Sipos György bizottsági elnök: Nem, ez a lovasklub Faragó Zoltán közreműködésével jött 

létre. 

 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a 2015. évi rendezvényterv elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 
 

7/2015.(II.11.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat 2015. évi rendezvénytervének meghatározása 

 

H a t á r o z a t 

 
Dóc Község Képviselő-testülete a Pénzügyi Ellenőrző és Ügyrendi 

Bizottság Dóc község 2015. évi rendezvénytervét az előterjesztésnek 

megfelelően elfogadja.    
 

A határozatról értesítést kap:  

1. Tóth Margit polgármester 

2. Dr. Bánfi Margit jegyző 

3. Sipos György Pénzügyi Bizottság elnöke 

4. Irattár 
 

 

Több hozzászólás nem volt, így a polgármester megköszönte a megjelenteknek a részvételt és 

a soros nyílt ülést 14 óra 50 perckor bezárta. 

 

 
K.m.f. 

 

 

 

 

 Tóth Margit s.k. Dr. Bánfi Margit s.k. 

 polgármester jegyző 


